
1 
 

Zápisnica č. 18/2022 
zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 14. 03. 2022 v zasadačke Kultúrneho domu 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program:  
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice, voľba návrhovej a mandátnej komisie. 
2. Kontrola plnenia uznesení.  
3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o prideľovaní nájomných bytov  

vo vlastníctve obce Zvolenská Slatina. 
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Zvolenská Slatina. 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  o určení výšky dotácie na prevádzku  

a mzdy na dieťa materskej školy, a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej 
pôsobnosti obce Zvolenská Slatina. 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušujú niektoré všeobecne 
záväzné nariadenia obce Zvolenská Slatina. 

7. Rozpočtové opatrenie č. 5/2021. 
8. Rozpočtové opatrenie č. 1/2022. 
9.  Inventarizácia obecného majetku. Zápis ústrednej inventarizačnej komisie. 
10. Správa z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Zvolenská Slatina 
11. Žiadosť o prenájom verejného priestranstva – stánok zmrzliny – Levent Ameti – 

JADRAN. 
12. Prenájom verejného priestranstva Z-Box packeta. 
13. Prenájom priestorov športového areálu vo vlastníctve obce na organizovanie hudobných 

koncertov v termínoch: 4. jún, 2. júl, 15. júl a 20. august 2022. 
14. Prenájom priestorov športového areálu vo vlastníctve obce na organizáciu  

4 dňového festivalu evanjelickej mládeže  SEMFEST 2022 v termíne od 7. do 10. júl 
2022. 

15. Odstúpenie od kúpnej zmluvy KN-C parc. č. 1372/3. 
16. Žiadosť o príspevok na publikáciu. 
17. Žiadosť o prekládku elektrickej trafostanice na ul. Borovinská cesta. 
18. Investičné projekty obce. 
19. Otvorenie prevádzky na území obce. 
20. Mimoriadne dotácie z rozpočtu obce. 
21. Žiadosť o zámenu pozemku vo vlastníctve obce. 
22. Spoločný stavebný úrad. 
23. Diskusia. 
24. Návrh uznesenia. 
25. Záver. 

 
K bodu 1: 
Pani starostka privítala poslancov na zasadnutí OZ. Ospravedlnila poslanca M. Fekiača.  
Zároveň vyzvala poslancov o doplnenie programu. Keďže nikto nedal pozmeňujúci ani 
doplňujúci návrh, zasadnutie OZ sa riadilo predloženým schváleným programom.  
Do návrhovej komisie boli navrhnutí a odsúhlasení títo poslanci: za predsedu návrhovej 
komisie Máriu Huliakovú za členov návrhovej komisie  Martinu Libiakovú a Mateja 
Žubritovského.   
Za overovateľov zápisnice: Alena Kubovská a Jakub Havlík. 
 
Zapisovateľkou dnešnej zápisnice z OZ je: Viera Gibalová 
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K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 
Pani starostka požiadala kontrolórku obce, aby podala informáciu o kontrole plnenia 
uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. Kontrolórka obce urobila 
kontrolu plnenia uznesení v zmysle § 18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov z predchádzajúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. Konštatovala, že jednotlivé uznesenia sú splnené, resp. v plnení. Zápis 
z kontroly plnenia uznesení tvorí prílohu zápisnice.  
Pani starostka poďakovala kontrolórke a vyzvala prednostku, aby podala správu 
z uskutočnených pracovných porád. Prednostka podala správu z pracovných porád. Konala 
sa jedna pracovná porada dňa 17. januára a 14. februára 2022. Správa tvorí prílohu 
zápisnice. 
 
K bodu 3: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o prideľovaní nájomných bytov  
vo vlastníctve obce Zvolenská Slatina. 
Pani starostka vysvetlila, že obec má v súčasnosti platné VZN o prideľovaní nájomných 
bytov vo vlastníctve obce Zvolenská Slatina, museli sme však pristúpiť k aktualizácii a VZN 
sme upravili v súlade so zákonom. VZN bolo zverejnené v lehote stanovenej zákonom  
na úradnej tabuli a webstránke obce. 
Zároveň vyzvala predsedkyňu Komisie na vyhodnotenie pripomienok, poslankyňu Libiakovú, 
aby podala správu z vyhodnotenia. Predsedkyňa konštatovala, že komisia na vyhodnotenie 
zasadla 9. 3. 2022, pripomienky neboli podané žiadne, preto komisia odporúča návrhy 
všetkých VZN schváliť na dnešnom rokovaní. 
Pani starostka poďakovala predsedkyni. 
 
K bodu 4: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Zvolenská Slatina 
Ďalšie VZN, ktoré obec potrebovala aktualizovať. V roku 2021 sme toto VZN aktualizovali 
v súvislosti s kuchynským odpadom a opäť ho aktualizujeme, nakoľko sme pristúpili 
k výmene nádob pri bytových domoch. Nádoby o objeme 660 l obec vymení za nádoby 
o objeme 240 l v počte 3 kusy, čím ušetrí na nákladoch za vývoz, nakoľko frekvencia nádob 
o tomto objeme je znížená z pôvodných 2x/týždenne na 1x/týždenne.  

K bodu 5: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, a dieťa školského zariadenia v 
zriaďovateľskej pôsobnosti obce Zvolenská Slatina. 
Pani starostka vysvetlila, že toto VZN obec prijímala k 1.1.2022, avšak na základe novely 
zákona ho musíme aktualizovať, nakoľko Základné umelecké školy zriadené na území obce 
je nutné financovať nie na základe tohto VZN, ale na základe osobitne uzatvorenej zmluvy. 
Po schválení tohto VZN bude na úradnej tabuli zverejnený návrh zmluvy a následne dôjde 
k podpisu.  
Hlavná kontrolórka podala informáciu o návrhu VZN. Vysvetlila, že koľko finančných 
prostriedkov nám zo štátu príde, toľko im na školu posielame. Peniaze cez obec len 
„pretekajú“, posielame financie podľa vypočítaného normatívu. Upravila CVČ v návrhu VZN 
podľa skutočného počtu detí v CVČ. Dodala, že škola podáva zúčtovanie prehľadne.  
 
K bodu 6: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušujú niektoré 
všeobecne záväzné nariadenia obce Zvolenská Slatina. 
Pani starostka vysvetlila, že sme dali vypracovať revíziu dokumentov obce a vyplynulo okrem 
iného, že niektoré VZN, ktoré už neplatia je potrebné zrušiť. Preto je potrebné prijať návrh 
tohto VZN, aby sa ním zrušili už tak neplatné VZN. 

 

K bodu 7: Rozpočtové opatrenie č. 5/2021. 

Pani starostka informovala, že posledné zastupiteľstvo bolo v polovici decembra a došlo ešte 
k zmenám, ktoré boli ohľadne vyúčtovania dotácií.  
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Hlavná kontrolórka vysvetlila, že na základe kompetencie starostky sa takéto zmeny môžu 
uskutočňovať, OZ teraz dané rozpočtové opatrenie vezme na vedomie. Išlo o príjmy školy, 
rezervný fond a prefinancovanie peňazí v súvislosti s pandémiou covid 19.   

 

K bodu 8: Rozpočtové opatrenie č. 1/2022. 

Hlavná kontrolórka obce vysvetlila, že do rozpočtu obce zaraďujeme granty, národný projekt 
terénna sociálna práca, zaraďujeme prostriedky z roku 2021 – ktoré sa budú vyberať 
z prebytku, strava v hmotnej núdzi. Z Rezervného fondu sa vyčleňuje 103 tis. Eur na 
prípravné práce na výstavbu haly vo výške 5 000 Eur, 8 000 Eur na výstavbu detského 
ihriska, 15 000 Eur park hasičov, 70 000 tis. na výstavbu haly na komunálnu techniku, 
vzniknuté náklady na výstavbu komunitného centra vo výške 3 000 tis. Eur k projektu 
náklady, klimatizácia dofinancovanie 2 000 Eur a prostriedky na chodník očovská cesta 
150 000 Eur. 

 

K bodu 9: Inventarizácia obecného majetku. Zápis ústrednej inventarizačnej komisie. 
Pani starostka predložila zápis inventarizačnej komisie. Poslanci boli oboznámení na 
pracovnej porade s výsledkom inventarizačnej komisie.  

 
K bodu 10: Správa z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Zvolenská Slatina 
Hlavná kontrolórka podala správu z kontrolnej činnosti za rok 2021, ktorá tvorí prílohu 
zápisnice.  

 

K bodu 11: Žiadosť o prenájom verejného priestranstva – stánok zmrzliny – Levent 
Ameti – JADRAN. 

Pani starostka podala informáciu o došlej žiadosti o opakovaný prenájom pod stánkom 
zmrzliny a terasy k zmrzline. Zámer je zverejnený, v júni sa schváli samotný nájom. Zmluva 
končí k 30. 06. 2022 a pristúpi sa k podpisu novej zmluvy platnej na 3 roky. V obci sme 
spokojní s predajom zmrzliny.  Ročný prenájom je vo výške 448,05 Eur.  

Zmluva bude uzatvorená po júnovom zastupiteľstve z dôvodu osobitného zreteľa. Obecný 
pozemok obec v súčasnosti nevyužíva. Žiadateľ má s obcou pravidelne uzatváraný nájomný 
zmluvný vzťah od roku 2011 a pozemok udržiava na vlastné náklady v čistote, investuje 
finančne prostriedky do úpravy a údržby pozemku. Pravidelne platí nájom v lehote stanovej 
v nájomnej zmluve. Predajom zmrzliny poskytuje služby pre obyvateľov obce i okoliu. V 
zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
medzi základné úlohy obce pri výkone samospráv patrí aj starostlivosť o všestranný rozvoj jej 
územia a o potreby jej obyvateľov. 

 

K bodu 12: Prenájom verejného priestranstva Z-Box packeta. 

Pani starostka informovala o zámere prenájmu ako prípad hodný osobitného zreteľa časti 
verejného priestranstva vo vlastníctve obce vedľa stánku zmrzliny pri kultúrnom dome za 
účelom umiestnenia Z-BOXu so spoločnosťou Packeta Slovakia, s.r.o. o výmere 1,5 m2  
za cenu celkom vo výške 1,20 Eur za celú dobu trvania nájomného vzťahu. Zmluva bude 
uzatvorená na dobu neurčitú. V decembri 2021 bol schvaľovaný zámer, teraz už prejdeme k  
schvaľovaniu nájmu. 
Obecný pozemok obec v súčasnosti nevyužíva. Umiestnením samoobslužného výdajného 
miesta, tzv. Z-BOXu sa zvýši dostupnosť verejnej služby a komfort obyvateľov. 
Samoobslužné boxy budú obyvateľom k dispozícii nepretržite. 
Uvedené bude predmetom schvaľovania na dnešnom rokovaní. 
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K bodu 13: Prenájom priestorov športového areálu vo vlastníctve obce  
na organizovanie hudobných koncertov v termínoch: 4. jún, 2. júl, 15. júl a 20. august 
2022. 
Pani starostka informovala o žiadosti organizátorov o organizovanie hudobných koncertov 
v obci v priestoroch športového areálu, mimo areál futbalového ihriska.  

Organizátormi sú tri spoločnosti: Sten Hard, s.r.o., Vištuk, RMH Profi, s.r.o., Piešťany a 
ORGANIZE, s.r.o., Prešov.  

Komisia kultúry na svojom zasadnutí odporučila, aby podujatia boli organizované 
a schválené ako bolo v žiadosti.  

Pani starostka dodala, že hudobná produkcia je rôzneho žánru, metalovej hudby, slovenskej 
hudby.  

Poslanci navrhujú, aby do uznesenia na dnešnom rokovaní bol zatiaľ schválený jeden 
termín, a to 4. jún 2022. Podľa reakcie obyvateľov by sa schválili zvyšné termíny na 
zasadnutí OZ v júni. Poslanci nenavrhujú symbolický prenájom, ale výšku prenájmu 1 500 
Eur a zábezpeku 1 500 Eur. 

 

K bodu 14: Prenájom priestorov športového areálu vo vlastníctve obce na organizáciu 
4 dňového festivalu evanjelickej mládeže  SEMFEST 2022 v termíne od 7. do 10. júl 
2022. 

Pani starostka informovala o žiadosti o prenájom nehnuteľného majetku obce, taktiež ako 
prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu organizovania verejného kultúrneho  podujatia 
v termíne 7. – 10. júl 2022 s názvom SEMFEST 2022 v priestoroch areálu športového 
ihriska. Nájomné za užívanie prenajatých nebytových priestorov je symbolicky 1 euro.  
 
Dôvody osobitného zreteľa sú, že žiadateľ plánuje uskutočniť verejné kultúrne podujatie 
v spolupráci s miestnymi cirkevnými ECAV zbormi už viac ako 13 rokov na rôznych miestach 
Slovenska. Akcia slúži ako priestor na prezentáciu tvorivých aktivít, ktoré majú pritiahnuť 
mladých ľudí a motivovať ich k zmysluplnému životu. Podujatie je prístupné širokej 
verejnosti.  
 
Zámer bol zverejnený v lehote stanovenej zákonom. Poslanci navrhujú osobitný zreteľ, 
neziskovú akciu, nekomerčnú. Prenájom by bol symbolické 1 euro. 

 
K bodu 15: Odstúpenie od kúpnej zmluvy KN-C parc. č. 1372/3. 
Pani starostka vysvetlila, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ bol schválený prevod 
majetku na základe žiadosti rodiny Dupejovej. Po podpise kúpnej zmluvy a podaní návrhu na 
vklad na príslušnom katastrálnom odbore, bol tento návrh na vklad prerušený. Dôvodom je 
ťarcha na LV žiadateľov, nakoľko uvedená parcela pod miestnou komunikáciou na ul. 
Komenského sa nachádza na LV, kde je uvedený aj rodinný dom, na ktorom je ťarcha 
z banky. Preto nemožno tento predaj uskutočniť. Finančné prostriedky boli vrátené do 
rozpočtu obce a obec pristúpila k odstúpeniu kúpnej zmluvy. Návrh uznesenia je navrhnutý 
a je potrebné zrušiť prijaté uznesenie  č. 277/2021 zo dňa 25. 10. 2021, ktorým OZ schválilo 
odkúpenie pozemkov pod existujúcou miestnou komunikáciou a chodníkom pre peších na 
ulici Komenského. V prípade, že na LV nebude figurovať ťarcha, obec na základe opätovnej 
žiadosti rodiny Dupejovej môže pristúpiť k odkúpeniu predmetnej parcely.  

 

K bodu 16: Žiadosť o príspevok na publikáciu 

Pani starostka predložila žiadosť OZ Cimbal, Detva, ktoré požiadalo o sponzorský príspevok 
na vydanie publikácie Heligónková škola na Slovensku. Obec bude uvedená ako sponzor na 
základe zmluvy o reklamnej činnosti. Poslanci na pracovnej porade súhlasili s poskytnutím 
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príspevku, preto bola táto žiadosť zaradená do rokovania OZ a dnes bude žiadosť 
predmetom schvaľovania. Výška príspevku je 400 Eur.  

 

K bodu 17: Žiadosť o prekládku elektrickej trafostanice na ul. Borovinská cesta. 

Obec iniciovala po povodniach, ktoré sa opakujú o prekládku trafostanice na ul. Borovinská 
cesta, nakoľko dochádzalo k odstávke elektriky na celej ulici Pod Hájom a tak boli občania 
tejto ulice bez elektriny. Hľadalo sa iné bezpečné miesto. Obec túto prekládku iniciovala aj z 
dôvodu výstavby kanalizácie, nakoľko sa v týchto miestach nachádza nová prečerpávacia 
stanica, a celá časť ulíc Pod Hájom, Poľovnícka, Borovinská a Pod Dielom by mala problém 
s kanalizáciou. Stredoslovenská distribučná, a.s. navrhuje trafostanicu premiestniť na vlastné 
náklady v zmysle predloženému investičného zámeru. Žiadajú obec, aby sa vyjadrila 
k prekládke, nakoľko navrhované najschodnejšie riešenie je premiestniť trafostanicu na 
pozemok vo vlastníctve obce na parcelu KN-E 1679/33 v blízkosti železničnej stanice. Bude 
to stavba cca 2x3 m. 

 

K bodu 18: Investičné projekty obce. 

Pani starostka vysvetlila, že všetky financie na projekty, ktoré obec plánuje uskutočniť, sú 
uvedené a rozpísané v rozpočtovom opatrení.  

V krátkosti podala informáciu, že obec potrebuje vybudovať halu na komunálnu techniku, 
nakoľko nemáme kde skladovať stroje a veľkoobjemové kontajnery, posypovú soľ, atď. 
Projekt je zatiaľ v štádiu riešenia pre územné povolenie, nie pre stavebné povolenie. Hala 
bude stáť na pozemku vo vlastníctve obce, ide o oplotený pozemok za plánovaným 
komunitným centrom s využitím prístupovej komunikácie k ČOVke. Výstavba haly je 
predpokladaná približne vo výške 70 000 Eur. 

Ďalším projektom je výstavba chodníka na Očovskej ceste, pokračovanie po ľavej strane 
smerom na obec Očová. Sme v štádiu o územné rozhodnutie. Predpokladaný rozpočet je 
cca 150 000 Eur.  

Ďalším výdajom vo výške 5 000 Eur bude obstaranie výškopisného a polohopisného 
zamerania multifunkčnej športovej haly a geologický prieskum. Ak by bol priestor vhodný 
kvôli podložiu, potom by sme sa zapojili do výzvy o cudzie zdroje.  

Ďalej je potrebné z rezervného fondu presunúť na výstavbu bezpečného ihriska. Na základe 
vyjadrení prieskumu občanov tak vyplynulo z dotazníka aktualizácie PHSR, že nemajú deti 
vyžitie, pre mamičky s deťmi chýba ešte detské ihrisko v obci, hoci máme jedno pri bytovke 
na ulici Družstevná. Poslanci navrhujú vyčleniť finančné prostriedky na vybudovanie ďalšieho 
na ulici Školská vo výške 8 000 Eur. 

Ďalej vyčleňujeme na opravu strechy na hasičskej zbrojnici vo výške 15 000 Eur, nakoľko je 
v havarijnom stave. Na dofinancovanie klimatizácie 2 000 Eur.   

Poslanci sa rozhodli využiť a skrášliť priestor medzi lekárňou a obecným úradom, vybudovať 
tu park hasičov s výstavnými panelmi a do stredu osadiť starú hasičskú striekačku. Náklady 
vo výške 15 000 Eur.  

Na rekonštrukciu komunitného centra je potrebné doschváliť 3 000 Eur, nakoľko ak VO 
odobrí riadiaci orgán, dôjde k začatiu prác. Nebola však v budove elektrická prípojka, nebolo 
to v projekte riešené a je to nevyhnutné mať pred začatím stavebných prác. 

 

K bodu 19: Otvorenie prevádzky na území obce. 

Pani starostka vysvetlila, že každý kto chce otvoriť prevádzku na území obce má povinnosť 
to obci oznámiť. Na obec prišlo oznámenie o otvorení prevádzky pod názvom WEST 
SERVICE, s.r.o., od 01. 03. 2022. Prevádzka bude zameraná na poskytovanie služieb - 
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opravy vyhradených technických elektrických zariadení. Prevádzka sa nachádza na ulici 
Stred 381/4, Zvolenská Slatina. Uvedené bude vzaté na vedomie. 

 

K bodu 20: Mimoriadne dotácie z rozpočtu obce. 

V súvislosti so zmenou financovania, obec môže na základe dotácie z rozpočtu obce 
podporiť centrum voľného času, ktoré nie je na našom území ale chodia tam deti s trvalým 
pobytom v obci. Ide o deti od 5 do 15 rokov. Poslanci rozhodli na pracovnej porade na 
základe podanej žiadosti pre žiadateľa súkromného centra voľného času Detva neziskovú 
organizáciu MAJA, n.o., Detva, že dotáciu poskytneme. Ide o príspevok vo výške cca 108 
eur/dieťa na 1 rok. Pani starostka zopakovala, že v tomto prípade sa nepostupuje podľa VZN 
o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, a dieťa školského 
zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce ale podľa VZN č. 4/2018 o dotáciách 
z rozpočtu obce. Spolu výška dotácie je 542,85 Eur. 

 
K bodu 21: Žiadosť o zámenu pozemku vo vlastníctve obce. 
Pani starostka vysvetlila došlú žiadosť o zámenu pozemku rodiny Dupejovej ako prípad 
hodný osobitného zreteľa. Predmetom tejto zámeny bude plocha o výmere približne 50 m2, 
ktorá bude odčlenená z celkovej výmery parcely KN-C č. 633/3 na základe geometrického 
plánu. Náklady na vypracovanie geometrického plánu a náklady súvisiace s prevodom 
vlastníckych práv na príslušnom katastrálnom odbore Okresného úradu bude hradiť 
žiadateľka. Zámena pozemkov sa uskutoční bez finančného vyrovnania. 
Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že pozemok vo vlastníctve obce Zvolenská 
Slatina pretína pozemky vo vlastníctve rodiny Dupejovej, na ktorých má rodina žiadateľky 
zámer stavať rodinný dom.  
Zámer je zverejnený a po schválení na dnešnom rokovaní bude vypracovaný geometrický 
plán a v júnovom zastupiteľstve by bola schválená zámena pozemkov.  
 
K bodu 22: Spoločný stavebný úrad. 
Pani starostka vysvetlila, že v ostatnom období sme nemali pozitívnu skúsenosť k lehotám 
a plneniam zo strany spoločného obecného úradu a nie sme spokojní s týmto postupom. 
Mesto Zvolen nezvládalo nápor žiadostí.  
V susednej obci Vígľaš je tiež Spoločný obecný úrad, ktorý združuje obce, a preto sme 
sa rozhodli, že skúsime Okresný úrad v Banskej Bystrici požiadať o zmenu spoločného 
stavebného úradu na úrad Vígľaš. 
Ukončíme členstvo v spoločnom obecnom úrade na úseku územného plánovania 
a stavebného poriadku a potom požiadame o prijatie Spoločný obecný úrad vo Vígľaši. 
Skúsenosti zo susedných obcí sú dobré, lehoty sa dodržiavajú. Celý proces však bude trvať 
niekoľko mesiacov, predpokladáme, že najskôr to bude asi od septembra, kým sa to 
papierovo vybaví.  
Ukončíme členstvo a požiadame o určenie Spoločného obecného úradu vo Vígľaši na úseku 
územného plánovania a stavebného poriadku. 
 
K bodu 23: Diskusia. 
Pani starostka vyzvala prítomných poslancov, aby sa zapojili do diskusie. Z radov poslancov 
nemal nikto príspevok do diskusie.  

Pani starostka ďalej vyzvala z radov prítomných občanov, aby sa vyjadrili k prerokovávaným 
bodom, v prípade, že majú pripomienky, či otázky.  

Z prítomných občanov sa do diskusie prihlásil p. Koštialik. Predstavil sa za občanov  
bývajúcich v časti Boroviny – Krvavník, mal dotaz  za pripomienku k ÚP, ktorú podával 
v minulom roku o zmenu trasy prístupovej  cesty do tejto časti obce. Na zasadnutí OZ 
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v septembri bol informovaný, že žiadosťou sa zaoberali poslanci, avšak nevie záver 
a vyhodnotenie pripomienky zo strany poslancov. Chcel by sa spýtať či dostali od poslancov 
kladné odporučenie, alebo záporné. Zároveň dodal, že bolo dohodnuté, že v prípade konania 
obhliadky na mieste  spracovateľom UP by boli prizvaní zainteresovaní občania z Borovín.  

Pani starostka odpovedala, že poslanci nemali námietky, pokiaľ spracovateľ tento návrh 
vyhodnotí ako výhodnejšiu alternatívu riešenia a odsúhlasí ho aj po technickej stránke.   

Obhliadka v teréne sa konala za účasti spracovateľa a vedenia obce. Spracovateľ však 
navrhovanú zmenu trasy cesty neodporučil, pretože ide o technicky náročnejšie riešenie 
a o podstatne dlhšiu trasu, ako tá, ktorá je v platnom územnom pláne. Z uvedeného dôvodu 
neodporučil zapracovať túto zmenu do UP.   

p. Koštialik uznal, že ním navrhovaná cesta nie je lepšia, zároveň pripúšťa, že je aj dlhšia, 
ale súčasná trasa nie je priechodná z hľadiska majetkoprávneho vysporiadania. Majiteľka 
pozemku nebude súhlasiť s predajom.  

Trasa podľa ÚPN, ktorá je zakreslená, je najvýhodnejšia. Ale obec nebude  schopná vykúpiť 
pozemky pod  touto trasou,  pretože  je presvedčený, že majiteľka svoj postoj nezmení. Obec 
nevie zrealizovať návrh v UPN, preto hľadali možnosť trasy, ktorá síce je dlhšia a horšia, ale 
možno schodnejšia z hľadiska vysporiadania vlastníckych práv. 

V navrhovanej zmene  trasy cesty je cca 90 % pozemkov v jeho vlastníctve.  Okrem neho je 
tam síce ešte ďalších cca 12 vlastníkov, ale je presvedčený, že keby sa urobil geometrický 
plán a dotknutí vlastníci by presne vedeli, o aký  malý záber z ich pozemkov pod 
komunikáciu by išlo, že by súhlasili. Navrhuje teda dať urobiť geometrický plán a konkrétne 
ľudí osloviť. 

Starostka pripomenula, že v minulosti, asi v roku 2012 už týchto vlastníkov obec oslovila 
a väčšinou nesúhlasili s odpredajom a ak aj súhlasili, tak nie so sumou podľa znaleckého 
posudku. 

Pán Marko sa zapojil do diskusie s tým, že nemá význam nechávať v UP trasu o ktorej 
vieme, že sa nedá zrealizovať v budúcnosti výstavba komunikácie. Navrhuje zmeniť trasu 
a opätovne osloviť vlastníkov. Navrhol, že  v prípade, že  to bude nutné kúpi  pozemky 
z vlastných prostriedkov a tieto pozemky následne odovzdá bezodplatne obci.  
Pán Lupták vstúpil do diskusie, že by bol by rád, keby sa poslanci vyjadrili, ako budú tento 
návrh riešiť. Podotkol, že v prípade povodní, ako by došlo k zaplaveniu miestnej 
komunikácie,  je to jediná možná cesta, ako by sa mohli dostať do svojich domov.  
Pán Koštialik poznamenal, že prístup do Krvavníka  rieši už od roku 2007 doteraz, čo je už 
15 rokov. V minulosti sem viedla cesta od železničnej stanice popod židovský cintorín, táto 
sa však prestala udržiavať a teraz je neprejazdná. Požiadal obec, či je ochotná túto cestu 
sprejazdniť. 
Pani starostka len vysvetlila, že hovorí o ceste, ktorá sa  možno naposledy využívala pred 
viac ako 50 rokmi. Táto cesta popri rieke Slatina, nikdy nebola obecnou cestou a oficiálne 
nebola nikdy zaradená do passportu komunikácií v obci. Do takejto cesty obec nemôže 
podľa zákona   investovať.   
Poslanec Havlík sa zapojil, že by bolo vhodné nanovo osloviť majiteľov pozemkov,  a zistiť, 
či táto možnosť  bude priechodná z majetkovo právneho hľadiska. 
Pán Koštialik podotkol, že by bolo dobre  urobiť ešte pred ich oslovením  geometrický plán. 
Je ochotný  ho aj zaplatiť. 
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Zástupca starostky p. Šulek sa zapojil, že tento problém sa rieši už druhé volebné obdobie. 
Zrejme bude potrebné niečo zmeniť, a ak by táto navrhovaná možnosť  bola priechodnejšia, 
hoci komplikovanejšia, bolo by na zvážení to skúsiť.   
Pani  starostka  to uzavrela s tým, aby  sa  prítomní poslanci  vyjadrili, či súhlasia s tým, aby 
obec dala vypracovať na vlastné náklady GP. Poslanci navrhli doplniť do rozpočtového 
opatrenia náklady na vypracovanie GP.  
 
Ďalej sa do diskusie prihlásil p. Lupták ohľadne svetla v križovatke v Borovinách, že svieti, 
ale nie je to postačujúce. Žiada o osadenie rozvádzača a stĺpa verejného osvetlenia. 
Zároveň sa pýtal na  rekonštrukciu zvyšného úseku  cesty do Borovín.  
Starostka odpovedala, že v rozpočte obce sú zaradené prostriedky a obec plánuje urobiť 
rekonštrukciu, avšak stále tam prebieha výstavba, dokonca pred rodinnými domami, ktoré 
stavia p. Melicherčík,  sa majú začať stavať ešte ďalšie 4 rodinné domy.   
p. Lupták sa informoval na čističku, ktorá kedy patrila obci. Teraz je v správe 
prevádzkovateľa. Pýtal sa, koho by  mohol osloviť ohľadne investičných záležitostí. Pani 
starostka dodala, že ak ide o prevádzkovanie ČOVky, tak spoločnosť CEROS, s.r.o., ak 
o veci investičného charakteru, tak sa treba obrátiť na vlastníka kanalizácie. 
 
Pán Poliak sa prihlásil do diskusie k bodu prenájmu areálu ihriska na organizovanie 
hudobných koncertov. Ospravedlnil, že nestihol prísť na celé rokovanie, avšak by chcel 
vedieť výsledok k tomuto bodu. 
Starostka  odpovedala, že poslanci navrhli v uznesení i schváliť podujatie zatiaľ  len 
v termíne 4. júna, za prenájom vo výške 1 500 Eur + finančná zábezpeka vo výške 1 500 
Eur.  
Poslanec Šulek dodal, že nájom je vrátane energií, s tým, že na ďalšom zasadnutí OZ by sa 
schválili ďalšie termíny.   
Pán Poliak sa vyjadril, že ide spustiť reklamu a potrebuje mať istotu, potrebuje mať schválení 
priestory v dostatočnom časovom predstihu. Futbalisti nemajú problém, komisia kultúrna tiež 
odporučila konanie podujatí, tak nerozumie, prečo došlo k zmene. 
Starostka informovala, že ak nebudú negatívne ohlasy od občanov po prvom podujatí, bez 
problémov môžu poslanci  schváliť ďalšie termíny.  
p. Poliak sa vyjadril, že takto je to o je potom nerealizovateľné. 
p. Šulek sa opýtal, že prečo sa to poslanci OZ nedozvedeli skôr. Obec nevedela o ničom. 
Dozvedeli sme sa to až z internetu, kde sa propagovala už obec, pod názvom „Veľká 
Slatina“. 
p. Poliak reagoval, že po konaní koncertu skupiny Olympic vlani, boli kladné ohlasy. Nemal 
dôvod si myslieť, že nebude podpora zo strany obce. A zrazu počúva, že  aj prenájom  musí 
platiť a len jeden termín mu bude schválený. 
p. starostka podotkla, že predsa prvý koncert robil za podobných podmienok – 2500 Eur 
nájom a 3000 Eur zábezpeka.  
p. Poliak odpovedal, že organizácia je risk, že síce ide o komerčný charakter podujatí, ale 
doteraz všetky boli stratové. Takže o zisku sa tu nedá hovoriť. Vedia koncerty organizovať 
a vedia zabezpečiť, aby neboli problémy.  
p. Šulek opäť dodal, že lístky sa predávajú skôr ako sa obec o podujatiach dozvedela. 
Nabudúce je treba najskôr požiadať obec. Prvý koncert schválime, ak nebudú problémy, 
schválime ďalšie.   
p. starostka vyzvala prítomných občanov, aby vyjadrili svoj  názor  na konanie takýchto  
podujatí v obci.  
p. Lupták, sa vyjadril, že ako laik chápe, že bude komplikované zorganizovať podujatie 
behom mesiaca, že už bude neskoro. Po dobe korony by bol ochotný ísť aj na „heavy metal“, 
nakoľko sa nedialo dva roky takmer nič. Aj s rodinou a s deťmi. Takže podporuje konanie 
takéhoto podujatia. 
p. Huliaková sa zapojila, že podujatie Olympic obec podporila, dali sme dotáciu vo výške 
1 000 Eur pre účinkujúcich, areál s energiami bezodplatne. Na tieto podujatia predpokladajú  
účasť až do 10 000 ľudí. Investícia 1 500 Eur za nájom sa jej zdá adekvátna. Potvrdila slová 
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starostky, že pred pár rokmi, ním organizovaný festival, platil nájom vo výške 2 500 Eur 
a zábezpeku 3 000 Eur. 
p. Kubovská sa zapojila, že keď išiel organizovať prvý koncert, prišla na zasadnutie OZ  celá 
ulica Športová. Poslanci obhajujú záujmy všetkých ľudí. Sama bola na koncerte a bola 
spokojná. Dodala, že drogy sa berú inde nie tu. Prišla korona a koncert Olympicu bol super 
pre ľudí. Do budúcna, však odporúča, aby sa so žiadosťou na obec prišlo skôr, aby obec 
bola včas a vopred informovaná. Neverí, že nevedeli o tom už skôr.  
p. Havlík sa zapojil, je katolíckeho vierovyznania, prekvapilo ho, že to prišlo dosť neskoro. 
Nestotožňuje sa z repertoárom niektorých účinkujúcich. Podľa jeho názoru, podľa toho čo 
videl na youtube.com,  je to niečo hrozivé..  
p. Poliak, podotkol, že je to individuálny názor.  
p. Bartková tiež pripomenula, že je nesprávne, že , my ktorí to schvaľujeme, sme sa 
dozvedeli, ako poslední.  
 
Starostka oslovila poslancov, či chcú prehodnotiť návrh uznesenia, prípadne ho zmeniť alebo 
doplniť.  
Pán  Poliak ešte dodal, že navrhuje schváliť podujatia za 1 Euro a nebudú tak  organizátori 
žiadať o ďalšie dotácie.  
Prednostka sa opýtala,  či správne rozumela, že ešte budú požadovať aj o schválenie dotácií 
a prečo žiadosť o dotáciu neprišla naraz so žiadosťou o schválenie podujatí. Bez schválenia 
OZ im nemôže byť dotácia poskytnutá. 
Starostka pripomenula, že obec sama, ako organizátor podujatí oslovuje sponzorov, nakoľko 
sa uvoľnili opatrenia a tiež bude potrebovať finančné prostriedky na organizovanie. 
Zástupca starostky navrhol z dôvodu nutnej propagácie a organizácie podujatí pozmeniť 
uznesenie a doplniť aj schválenie  podujatí v termínoch 2. júla a 15. júla. 
Záverom sa poslanci dohodli, že výška nájmu bude 500 Eur a 500 Eur bude výška 
zábezpeky. Cena dohodou + osobitný zreteľ.  

 

K bodu 24: Návrh uznesení. 
Predsedníčka návrhovej komisie predložila na hlasovanie uznesenia, počet poslancov 9, 
prítomných 8. 
 
-uznesenie č. 298  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 299  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 300  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 301  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 302  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 303  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 304  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 305  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 306  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 307  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 308  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 309  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 310  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 311  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 312  – prijaté, za hlasovalo 7 poslancov proti  1,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 313  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 314  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 315  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 316  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 317  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 318  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 319  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
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-uznesenie č. 320  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 321  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 322  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 323  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 324  – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 325 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 326 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 327 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
-uznesenie č. 328 – prijaté, za hlasovalo 8 poslancov proti  0,       zdržal sa 0, 
 
K bodu 25: Záver. 
Po vyčerpaní programu pani starostka poďakovala poslancom za účasť a ukončila rokovanie 
Obecného zastupiteľstva.  
 
 
Zapísala: Viera Gibalová 
 
 
 
 
 
  Ing. Viera Gibalová      Ing. Mária Klimentová 
    prednostka OCÚ              starostka obce 
 
 

Ing. Ján Šulek 
zástupca starostky 

      
 
 
               overovateľ                         overovateľ 
          Alena Kubovská            Jakub Havlík 


